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§ 1  

Val av justerare och tid för justering 

 

Vice ordföranden Christer Bentzer (SPF) utsågs att tillsammans med 

ordföranden Sven Öberg (PRO) justera dagens protokoll vilket ska ske 

fredagen den 23 augusti. 

 

§ 2 

Anmälan av övriga frågor samt fastställande av 

dagordning 

 

Till övriga frågor anmäldes: 

 Skyltning Kristallparken. 

 Information om ekonomiskt bistånd. 

 

Dagordningen fastställdes för övrigt. 

 

 § 3  

 Anmälan av föregående protokoll 

 

Anmäldes att protokoll 2013-06-04 justerats den 5 juni. 

 

§ 4  

Anmälan av inkomna handlingar 

 

1. Svarsskrivelse från exploateringskontoret 2013-05-31 ang. 

synpunkter på tillgänglighet i Älvsjö nya resecentrum 

 

2. Kommunstyrelsens pensionärsråd (KPR) protokoll  

2013-06-04 

 

3. Tellus fritidscenter & Tanto seniorlokus,  

program hösten 2013 

 

Pensionärsrådet 

Rådet tycker inte att exploateringskontoret svarar upp mot de behov 

på tillgänglighet som finns och framförts. Man bemöter heller inte det 

förslag som pensionärsrådet lagt om att göra cykelrampen tillgänglig 

även för gående i avvaktan på en bättre lösning.   
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Med hänvisning till kommunstyrelsens pensionärsråds diskussion om 

vård och omsorgsboenden (P1) vill rådet passa på att återigen peka på 

behovet av att riktlinjerna för biståndsbedömning ses över för att ge 

alla tillgång till det stöd de behöver.  

 

§ 5 

Upprustning av parkleken Kristallen – 

genomförandebeslut 

 

I Solberga är parkleken Kristallen en mycket populär mötesplats. Det 

stora antalet besökare har gjort att parkleken är i behov av upprustning 

och tillgänglighetsanpassning. Under 2012 samlades synpunkter in 

från besökare i parken. Därefter utarbetades ett program som har 

kostnadsberäknats. Upprustningen planeras pågå 2013-2015 och till 

första etappen anlitas stadsdelsnämndens upphandlade årsentreprenör 

för parkinvesteringar. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat 2013-08-02. 

 

Pensionärsrådet 

Rådet har tidigare påtalat behovet av en bra skyltning till 

Kristallparken. Förvaltningen har sagt att det nog går att genomföra, 

men behöver närmare uppgift om var skyltar lämpligen ska sättas upp. 

Lillemor Tholander kontaktar Kajsa Pärke om detta. 

 

Rådet har tagit del av ärendet och ställer sig positiv till förslaget. Det 

är bra att parken rustas upp och tillgänglighetsanpassas. Det kan dock 

även behöva tillskapas p-platser för funktionshindrade.   

 

§ 6 

Riktlinjer för handläggning av ärenden som rör våld i nära 

relationer  

- remiss från kommunstyrelsen 

 

Kommunstyrelsen har remitterat riktlinjer för handläggning av ärenden 

som rör våld i nära relationer till bl. a Älvsjö stadsdelsnämnd för 

yttrande. 

 

De föreslagna riktlinjerna utgör ett komplement till Nytt program för 

kvinnofrid – mot våld i nära relationer 2012-2014. Programmet riktar 

sig till kvinnor som utsatts för våld, barn som upplevt våld i nära 
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relationer och män som utövat våld. Förvaltningen ställer sig positiv 

till förslaget till riktlinjer då det är angeläget att denna typ av ärenden 

får en likvärdig bedömning och handläggning i hela staden. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat 2013-08-06 

 

Pensionärsrådet 

Rådet har tagit del av ärendet. 

 

§ 7 

Översyn av ersättningsmodellen för vård- och 

omsorgsboenden inom valfrihetssystemet 

- remiss från kommunstyrelsen 

 

Äldreförvaltningen har fått i uppdrag att genomföra en översyn av 

nuvarande ersättningsmodell inom valfrihetssystemet i vård- och 

omsorgsboenden.  

 

I det nya förslaget föreslår äldreförvaltningen att vårddygnsersättning 

införs för boenden inom valfrihetssystemet och att den föreslagna 

ersättningen ska vara differentierad beroende på om boendet har 

demens- eller somatisk inriktning. 

 

Förvaltningen ställer sig positiv till förslaget om förändringar i 

ersättningsmodellen och anser att den skulle innebära en mera 

rättvisande och konsekvent kostnadsersättning och därigenom också 

underlätta för utförarna att planera för sin verksamhet mer långsiktigt. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat 2013-08-08. 

 

Pensionärsrådet 

Rådet har tagit del av ärendet. 

 

§ 8  

Övriga frågor 

 

Skyltning till Kristallparken 

Frågan om skyltning till Kristallparken har tagits upp under  

§ 5 ovan. 
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Information om ekonomiskt bistånd 

Rådet har vid föregående sammanträde i samband med ärendet om 

reviderade riktlinjer för handläggning av ekonomiskt bistånd, framfört 

önskemål om att få information om handläggningen av ekonomiskt 

bistånd. Det man framförallt önskar få veta mer om är hur de nya 

riktlinjerna i praktiken påverkar den biståndsbedömning som görs.  

 

Nämndsekreteraren kontaktar berörd enhet för att bestämma ett 

tillfälle under hösten när sådan information kan lämnas. 

 

Stopp för södergående tåg i Älvsjö 

Mona Jernström vill återigen peka på behovet av att södergående tåg 

stannar även vid Älvsjö station.  

 

Klagomålshantering 

Med hänvisning till kommunstyrelsens pensionärsråds protokoll, § 12 

om klagomålshantering undrade Britt Petersson hur det ser ut för 

Älvsjös del. Eva Frykler förklarade att det finns många sätt och 

ingångar för medborgarna att framföra sina synpunkter och klagomål. 

De diarieförs och lämnas vidare till berörda enheter för besvarande 

och åtgärd. Information ges regelmässigt till nämnden om det som 

inkommit.  

 

__________________________ 

 

 


